
 

 

 

 

 

Skolebestyrelsesmøde d. 9.10.2018 

Deltagere: Anders Østergaard, Charlotte Møller Bysted, Michael Tang Mouritsen, Catrine Lynggaard 

Breinholt, Lise Svalgaard Kortegaard, Trine Lind Bull, Regitze Møller Poulsen, Kirsten Have Jørgensen, Lis G. 

Nørgaard, Søren Østergård, Tenna Bilstrup 

Mødeleder: Anders Østergaard 

Sekretær: Søren Østergaard 

Afbud: Regitze, Catrine 

Dagsorden Referat 

1. Godkendelse af referat fra sidst Referat godkendt 
 
 
 

2. Nyt fra huset 
 
 
 

Mie har fundet nyt arbejde. Der bliver formentlig et 
slip i november måned. Ledelsen arbejder på en 
løsning.  
Ansættelsesudvalg til stillingen (Trine og Anders 
deltager fra bestyrelsen) 
Lars har også fundet nyt arbejde. Lars erstattes af 
Kasper Møller. Musik i 5. og 6. klasse overtages af 
Daniel Bæk. 
Skolen deltager i DM i skoleudvikling med tiltaget 
vedrørende dyslektikere. Opslaget på Facebook må 
meget gerne deles. 
Der afholdes folkeskolernes dag lørdag den 27/10. 
Elevrådet samler ind Knæk Cancer  
Sydmors Skole og Børnehus’ 5 års fødselsdag bliver 
fejret den 9/11. Det bliver fejret med besøg fra 
borgmesteren, udvalgsformanden og en gøgler. 
Der er en del arrangementer i denne periode. Bl.a. 
Matematikdage, Fordybelsesuge, Halloweenfest, 
Høstfest, Medarbejdernes dag og 
Indskrivning den 28/11. 
 

3. Budget 2019 Mangler politisk godkendelse, men det tyder på en 
nedgang med omkring 200.000 kr. samlet.  
 

4. Opfølgning på kursusaften fra skole  –og 
forældre 
 
 

Skolens principper kan ses på hjemmesiden.  
Ledelsen laver en fysisk mappe med principper, som 
bestyrelse gennemgår løbende. Vi anbefaler Skole 
og Forældres hjemmeside http://skole-foraeldre.dk 
Vi laver principper, når eleverne kan få bedre læring 
og eller trivsel af det. 

5. Princip for skole-hjemsamarbejdet Principperne blev gennemgået.  

http://skole-foraeldre.dk/


 
 
 

Ledelsen sammenskriver punkter omkring skole-
hjemsamtaler. 
Elevsamtalerne forinden er meget vigtige.  

6. Evaluering af dette års forældremøder 
 
 
 

Fælles forberedelse for bestyrelsen har været en 
gevinst. Positive møder generelt. 
 
 

7. Bygninger og vejforhold 
 
 
 

Trafiksikkerhed var et punkt på forældremøder. Vi 
afventer byfornyelsen, der evt. kan formindske 
udfordringerne.  
Skolen mødes med ejendomsservice vedr. 
vedligehold af bygninger og udearealer. 
Der mangler bænk i busskur, lys ved parkering, flere 
parkeringspladser, planering af grusparkering, 
udjævning af eksisterende parkeringsplads. 
Der er behov for pedelressourcer for at opretholde 
den gode standard for bygninger og udearealer. 
Der er forslag omkring at gøre parkeringspladsen 
ensrettet. – Det kan være en udfordring i forhold til 
kiss and go. 
Der kommer snart 5 års gennemgang, hvor fejl og 
mangler kan påpeges og udbedres.  
Bestyrelsen laver udkast til forespørgsel vedr. 
fodgængerfelt. 

8. Evt.  
 
 
 

Bestyrelserne på øen mødes løbende for at spørge, 
hvad der rører sig. 
Der er givet byggetilladelse til legetårnet ved 
multibanen. Vi glæder os meget. 

Tak for et godt møde. 

M.v.h. 

Tenna Bilstrup, skoleleder 


